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Az előző évi beszámolóban vázolt helyzethez képest sajnos nem történt változás. Kevés az 

olyan klub, ahol a versenyteniszre készítenek fel gyerekeket, ahol megfelelő, vagy legalábbis 

elégséges feltételek vannak edzői, infrastrukturális, vagy edzőpartnerek szempontjából. 

Érdemi javulás csak akkor várható, ha vidéki központok jönnek létre az MTSZ szakmai 

irányítása, finanszírozása mellett. Ezt már megfogalmazták az előző évben is. 

Felléptünk a Vidékbajnokság rangjának emelése érdekében, és sikerült elérni hogy magasabb 

besorolást kapjon.  

A válogatott edzések ügyében javasoltuk a hangsúly eltolását a hétvégi összetartások irányába 

a hétközbeniekkel szemben, hiszen ez vidékről igencsak költséges és nehezen szervezhető. 

Sikerült elérni, hogy támogatást kapjon a Szövetség szakmai vezetése részéről a 

kölcsönjátékos szerepeltetésének lehetősége, hogy a kisebb vidéki klubok, és játékosok 

nagyobb eséllyel vegyenek részt a korosztályos csb-k versenyrendszerében. 

Kezdeményeztük, hogy a vidéki klubok versenyzők szempontjai is érvényesülhessenek a VSUB 

ülésein, és legalább egy vidéki szakember is tagja lehessen a Bizottságnak. Reményeink szerint 

ez 2024-ben megvalósul. 

Támogattuk a nevezési díjak eltörlését a legfiatalabbak korosztályában. Továbbra is 

fenntartjuk javaslatunkat, ami finomítana ezen a szabályozáson, miszerint bővítse a Szövetség 

a ingyenes versenyzési lehetőséget több korosztály részére, úgy hogy a rendező megyéből 

érkezők fizessenek a messzebbről érkezők pedig mentesüljenek a fizetés alól.  

  


